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1. Åpning 
Det 29. ordinære kretsting i Romsdal og Nordmøre krets av Norges speiderforbund ble 
arrangert av 3. Rauma Isfjorden speidergruppe. Møtet startet med at to speidere fra 
arrangørgruppen rullet ut flagget mens vi sang nr 223, ”Fold deg ut vårt frihetsmerke”. 
 
På vegne av lederne i 3. Rauma Isfjorden ønsket May-Britt Roald velkommen til Isfjorden. 
Hun fortalte litt om speiderarbeidet i Isfjorden, som har vært drevet aktivt siden tidlig på 
sekstitallet. Hun sa at man i Rauma har mange gode lederressurser, også blant tidligere 
medlemmer, som man får god hjelp av når det trengs. May-Britt gjorde det klart at speiderne i 
Rauma er beredt til å ta imot landsleiren 2009, dersom speiderstyret skulle velge Åndalnes 
som leirsted. Hun ønsket spesielt velkommen Christen A. Larsen fra speiderstyret, Arnt Siem 
fra Nordveggen AS/Rauma kommune og Tormod Myhre fra St. Georgsgildene. 
 
Kretsstyremedlem Inger Marit Ramstad sa noen gode ord og ledet lyssermonien. En 
representant fra hver av de deltakende gruppene tente et lys og plasserte det fremme i salen 
ved kretsstyret.  
 
Kretsleder Hjalmar Hals ønsket så deltakerne velkommen til kretstingets årsmøte. Han håpte 
på et spennende kretsting med gode diskusjoner. Han håpte på gode tilbakemeldinger fra 
speiderne i kretsen på det arbeidet kretsstyret har gjort det siste året, siden han selv tiltrådte 
som kretsleder. Han ønsket også gjestene velkommen til kretstinget. 
 
Arnt Siem i Nordveggen AS ønsket også velkommen til Isfjorden og Rauma kommune.  Han 
tok oss først med på en bildereise gjennom Rauma, og sannelig blir man fristet til å både bo 
og bygge og ikke minst til å arrangere landsleir i Rauma! Han fortalte videre at Nordveggen 
AS - Åndalsnes og Rauma utvikling er et lokalt utviklingsselskap som skal arbeide for å 
styrke Åndalsnes og Rauma som attraktivt bo- og arbeidsområde, og gikk også gjennom litt 
av mangfoldet av næringsliv i kommunen. Siem sa at Rauma kommune til tross for alt dette 
positive, har nedgang i befolkningstallet. Man jobber imidlertid aktivt for å unngå ytterligere 
nedgang. Siem presenterte Rauma kommune sin nye visjon som sier at ”Rauma skal bli 
verdens beste kommune for fjellglade mennesker”. Han sa også at Rauma kommune og 
Nordveggen støtter Romsdal og Nordmøre krets sin satsing på landsleir i Rauma i 2009. 
Kretslederen takket han av med noen gode ord og forbundets bordfane. 
 
Distriktsgildemester Tormod Myhre fra St. Georgsgildene hilste også kretstinget og takket for 
varme ord om deres bistand til speiderarbeidet. Han fortalt videre litt om hva gildene er. 
  
10-årstegnet skulle overrekkes til Stig Brøste, Romsdal og Nordmøre krets, men merket blir 
heller sendt i posten, da han ikke var tilstede på kretstinget. 
 
Møtelederne Reidun Sem Kallestad og Kari Kjørsvik inntok så sine plasser og ønsket 
velkommen til samarbeid. 
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2. Konstituering 

2.1 Godkjenning av delegater 
Ajourført liste viste at det var 45 delegater og 12 observatører tilstede. 
 
Kretsstyrets innstilling: Delegatene godkjennes. 
 
Vedtak: Kretsstyrets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

2.2 Godkjenning av forretningsorden 
Kretsstyrets innstilling: Forretningsorden for årsmøtet godkjennes. 
 
Vedtak: Kretsstyrets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

2.3 Valg av 2 referenter 
Kretsstyrets innstilling: Synnøve Valle, 3. Fræna Aureosen og Jan Arvid Gjeldnes, Romsdal 
og Nordmøre. 
 
Vedtak: Kretsstyrets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

2.4 Godkjenning av innkalling og sakliste 
Kretsstyrets innstilling: Innkalling og sakliste godkjennes. 
 
Vedtak: Kretsstyrets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

2.5 Valg av 3 medlemmer til å undertegne protokollen. 
Kretsstyrets innstilling: Peggy Haugnes, 1. Batnfjord, Cathrine Dale, 1. Fræna Elnesvågen og 
Heidi Kipperberg, 3. Rauma Isfjorden. 
 
Vedtak: Kretsstyrets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

2.6 Valg av tellekorps. 
Kretsstyrets innstilling: Christen A. Larsen, Speiderstyret, Kim Andre Lindin, 3. Kristiansund 
og Camilla Hol, 3. Fræna Aureosen. 
 
Vedtak: Kretsstyrets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

� 

Speiderstyremedlem Christen A. Larsen informerte fra speiderstyret og forbundskontoret. Han 
fokuserte på flere utfordringer som speiderbegelsen står overfor. Han poengterte viktigheten av å 
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skape gode ledere og gi dem kvalitet i lederopplæringen. Videre mente han det er viktig med et 
krafttak for å snu nedgangen i medlemstallet i Norges Speiderforbund.  

Christen A. Larsen orienterte i tillegg om Speideraksjonen 2007. De siste to åra har 
speiderbevegelsen samla inn 3 millioner kroner til ulike bistandsprosjekter.  For eksempel gav 
Uganda-aksjonen penger til å bygge 160 klasserom og gi 92 000 elever skolemat! Larsen mente at 
Speideraksjonen profilerer bevegelsen på en positiv måte –aksjonen i 2006 resulterte i 400 
mediainnslag! Årets aksjon går til et hjelpeprosjekt på Sri Lanka, for å hjelpe noen av de 500 000 
menneskene som er flyktninger i eget land.  

Han fortalte også litt om forbundets satsningsområder. Kretslederen takket han av med noen gode 
ord og en kretsjakke fra Romsdal og Nordmøre krets. 
 
Deretter var det tid for Bøllekurs og Møtepunkt. Varamedlem i kretsstyret Kristian Meek Corneliussen 
og møteleder Reidun Sem Kallestad ledet Bøllekurset, der speiderne og enkelte rovere deltok. 
 
Møtepunkt Lederpatrulje, hva er det? ble styrt av kretsleder Hjalmar Hals, møtepunktet Speiding i 
100 av visekretsleder Inger Marit Ramstad, møtepunktet Fra OmKretsen til OmKretsen.no av 
kretsstyremedlem Jan-Ragnar Boland og møtepunktet Leirfrekvens av kretssekretær Jan Arvid 
Gjeldnes. 

� 

 

3. Styrets beretning 
Visekretsleder Inger Marit Ramstad la frem styrets beretning for 2006. Kretsens medlemstall 
ble opplyst til å være 365 aktive medlemmer, en nedgang på 35 fra samme tid i fjor. 347 
betalte kontingent i 2006, noe som er en nedgang på 34 fra året før. 
 
Følgende hadde ordet: Heidi Kipperberg, 3. Rauma Isfjorden, Ragnhild Myrseth Arnø, 2. Frei 
Rensvik, Magnus Dale, 1. Fræna Elnesvågen, Mats Grønseth, 1. Fræna Elnesvågen, Linn 
Runi Hol Hoem, 3. Fræna Aureosen, Patrick Gule, kretsstyret og Hjalmar Hals, kretsleder. 
 
Kretsstyrets innstilling: Styrets beretning for året 2006 godkjennes. 
 
Vedtak: Kretsstyrets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

3.1 Rapport fra Kursregionen 
Nestleder i Region K Odd Kjetil Sørgaard la frem rapporten på vegne av regional 
kurskoordinator, Berit Nymoen og seg selv. 
 
Kretsstyrets innstilling: Rapporten fra Kursregionen tas til etterretning. 
 
Vedtak: Kretsstyrets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Kretsstyret ved styremedlem Jan-Ragnar Boland benyttet så anledningen til å takke regional 
kurskoordinator Berit Nymoen for hennes innsats i kursregionen gjennom flere år ved å 
tildele henne Kretskoppen. Siden Berit ikke var tilstede selv, ble den tatt imot av nestleder 
Odd Kjetil. 
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3.2 Rapport fra Roverombudet 
Roverombud Patrick Gule la frem rapporten. 
 
Følgende hadde ordet: Mats Grønset, 1. Fræna Elnesvågen, Camilla Hol, 3. Fræna 
Aureosen og Marthe Ingeborg Rønning, 3. Fræna Aureosen. 
 
Kretsstyrets innstilling: Rapporten fra Roverombudet tas til etterretning. 
 
Vedtak: Kretsstyrets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 

3.3 Rapport fra Nomadetur 
Kretsstyremedlem Jan-Ragnar Boland la frem rapporten. 
 
Følgende hadde ordet: Magnus Dale, 1. Fræna Aureosen og kretsleder Hjalmar Hals. 
 
Kretsstyrets innstilling: Rapporten fra Nomadetur tas til etterretning. 
 
Vedtak: Kretsstyrets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 

3.4 Rapport fra Vandreleiren 2006 
Leirsjef Odd Kjetil Sørgaard la frem rapporten. 
 
Kretsstyrets innstilling: Rapporten fra Vandreleiren 2006 tas til etterretning. 
 
Vedtak: Kretsstyrets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 

 

4. Regnskap for 2006 med kommentarer og revisors beretning. 
Kretssekretær Jan Arvid Gjeldnes la frem regnskapet og revisors beretning. 
 
Følgende hadde ordet: Mats Høgseth Øyen, 2. Frei Rensvik, Katrine Tangen, 1. Batnfjord, 
Odd Kjetil Sørgaard, Moldespeiderne, Ole Selbekk, 1. Fræna Elnesvågen.   
 
 
Kretsstyrets innstilling: Regnskap for perioden 01.01.06-31.12.06 godkjennes. Årets 
overskudd, kr 88 370,35 godskrives egenkapitalen. 
 
Vedtak: Kretsstyrets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

� 

Lørdags kveld arrangerte 3. Rauma Isfjorden festmiddag. Kretsstyret ved kretsleder Hjalmar Hals 
benyttet så anledningen til å takke leirkomiteen for deres innsats ved å tildele 
hovedkomitemedlemmene kretskoppen. Disse var Odd Kjetil Sørgaard (leirsjef), Ole Selbekk (løype), 
Ole Haugland (program), Inger Marit Ramstad (administrasjon/økonomi), Jan Olav Gussiås (teknisk), 
Harald Austvik (teknisk), Tanja Pedersen (proviant) og Dag Erling Austvik (beredskap). St. 
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Georgsgildene fikk velfortjent applaus for det praktiske opplegget rundt kretsmøtet.  
 
Etterpå var det leirbål, som ble ledet av Odd Kjetil Sørgaard. Han tok utgangspunkt i 
speiderbevegelsens 100-årsjubileum og tok en historisk gjennomgang fra starten i 1907 og fram til i 
dag. De forskjellige gruppene på kretsmøtet fikk i oppgave å presentere leirbålsunderholdning fra 
ulike tidsepoker. 
 
Søndag morgen var det Scout Own i plenumssalen. Ragnhild Kivle Dahle holdt preken, mens Tarald 
Dahle og Tor Einar Dahle bidro med musikk. Pernille Magerøy og Heidi Kristin Kipperberg deltok med 
en lysseremoni. 

� 

5. Val 
Odd Kjetil Sørgaard frå valkomiteen presenterte dei foreslåtte kandidatane som stilte til val.    
 
Før vala starta, viste ajourført liste at det var 45 delegater og 9 observatører til stades.   

5.1 Val av visekretsleiar for 2 år. 
Følgjande hadde svara ja til valkomiteen: Inger Marit Ramstad, Moldespeiderne. 
 
Valkomiteens si innstilling: Inger Marit Ramstad, Moldespeiderne. 
 
Vedtak: Inger Marit Ramstad, Moldespeiderne vart ved akklamasjon attvald til visekretsleiar 
for 2 år. 
 

5.2 Val av 2 styremedlemer for 2 år. 
Følgjande hadde svara ja til valkomiteen og var framleis valbare: Grethe Bjerkan, 1. Batnfjord 
og Kristian Meek Corneliussen, 1. Fræna Elnesvågen. 
 
Valkomiteen si innstilling: Grethe Bjerkan, 1. Batnfjord og Kristian Meek Corneliussen, 1. 
Fræna Elnesvågen. 
 
Vedtak: Grethe Bjerkan, 1. Batnfjord og Kristian Meek Corneliussen, 1. Fræna Elnesvågen 
vart ved akklamasjon vald til styremedlemer for 2 år. 

 

5.3 Val av 2 varamedlemer for 1 år. 
Følgjande hadde svara ja til valkomiteen og var framleis valbare: Synnøve Valle 3. Fræna 
Aureosen, Svein Arild Ulset, Moldespeiderne, Eivind Larsen 3. Kristiansund, Kari Øyen 
Hjelden 4. Rauma Innfjorden, Roger Håseth 1. Fræna Elnesvågen, Kim Andre Lindin 3. 
Kristiansund. 
 
Følgjande hadde ordet: Kari Kjørsvik, 1. Fræna Elnesvågen 
 
Valgkomiteen si innstilling: 
1. varamedlem for 1 år: Eivind Larsen, 3. Kristiansund 
2. varamedlem for 1 år: Kari Øyen Hjelden, 4. Rauma Innfjorden 
 
Valet av 1. varamedlem ga følgjande resultat: Eivind Larsen 24 røyster, Synnøve Valle 11 
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røyster, Kari Øyen Hjelden 6 røyster, Svein Arild Ulset 3 røyster, Roger Håseth 1 røyst, Kim 
Andre Lindin 1 røyst. 
 
Vedtak: Eivind Larsen, 3. Kristiansund vart vald som 1. varamedlem for 1 år. 
 
Valet av 2. varamedlem gav følgjande resultat: Kari Øyen Hjelden 17 røyster, Synnøve Valle 
16 røyster, Svein Arild Ulset 6 røyster, Roger Håseth ingen røyster, Kim Andre Lindin 3 
røyster. 
 
Vedtak: Kari Øyen Hjelden, 4. Rauma Innfjorden, vart vald som 2. varamedlem for 1 år. 

 

5.4 Val av revisor og vararevisor for 1 år 
 
Kretsstyret si innstilling: Frode Sti, 3. Molde som revisor med Janne Karin Harstad, 1. 
Batnfjord som vara. 
 
Vedtak: Frode Sti og Janne Karin Harstad vart ved akklamasjon attvald til revisor og 
vararevisor. 

 

5.5 Valg av 2 ordstyrarar og varaordstyrar til kretstinget sitt årsmøte 2008 
 
Kretsstyret si innstilling: Reidun Sem Kallestad, Moldespeiderne og Odd Kjetil Sørgaard, 
Moldespeiderne. Jan-Ragnar Boland, 2. Frei Rensvik (vara). 
 
Vedtak: Reidun Sem Kallestad og Odd Kjetil Sørgaard vart ved akklamasjon vald til 
møteleiarar, med Jan-Ragnar Boland som vara. 
 

6. Arbeidsmål for 2007 
Kretsleder Hjalmar Hals la fram arbeidsmåla. 
 
Følgjande hadde ordet: Odd Kjetil Sørgaard, Moldespeiderne, Jan Arvid Gjeldnes, 
kretssekretær, Ole Selbekk, 1. Fræna Elnesvågen, Frode Finnøy, Moldespeiderne, Kari 
Kjørsvik, 1. Fræna Elnesvågen, Patrick Gule, kretsstyret, Hjalmar Hals, kretsstyret, Mats 
Grønseth, 1. Fræna Elnesvågen, Henrik Andreassen, Moldespeiderne, Berit Anita Flatabø 
Rødven, 1. Rauma Åndalsnes.  
 
Forslag frå Ole Selbekk: Saka vert utsett til søndag.  
 
Vedtak: Forslaget fra Ole Selbekk ble vart vedteke mot to røyster. 
 
Framlegg frå Hilde Aure: Slette punktet ”Gruppen tenker miljø og effektivitet ved å levere 
informasjon til ledere, medlemmer og foreldre per e-post og sms”. 
 
Framlegg frå Berit Anita Flatabø Rødven: Same framlegg som Hilde, men føye til ”I størst 
mulig grad” etter effektivitet. 
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Hilde Aure trekte framlegget sitt. 
 
Vedtak: Framlegget til Berit Anita Flatabø Rødven vart samrøystes vedteke. 
 
Framlegg frå kretsstyret: Punkt 1 vert endra til: ”Bistår gruppene i arbeidet med plan for 
lederutvikling og plan for rekruttering. Dette skjer vha. distriktskontaktenes møter med 
gruppene/distriktene”.  
Vedtak: Framlegget vart samrøystes vedteke. 

  
Kretsstyret si innstilling: Framlegg til arbeidsmål for 2007 vert godkjend med dei vedtekne 
endringene. 
 
Vedtak: Kretsstyret si innstilling vart samrøystes vedteke. 
 
Henstilling frå Frode Finnøy: ”Henstiller kretsstyret til å arbeide med målstyring, bruk av 
virkemidler og evaluering”. 
 
Vedtak: Henstillinga vart vedteke mot tre røyster. 

 

7. Aktivitetsplan for 2007 
Varamedlem i kretsstyret, Kristian Meek Corneliussen, la fram aktivitetsplanen. Kretsstyret 
hadde framlegg til endringar i høve til tidlegare utdelte aktivitetsplan.   
 
Følgjande hadde ordet: Jan-Ragnar Boland, kretsstyret, Patrick Gule, kretsstyret, Kari Øyen 
Hjelden, 4. Rauma Innfjorden, Jan Arvid Gjeldnes, kretssekretær, Ole Selbekk, 1. Fræna 
Elnesvågen, Hilde Aure, 3. Fræna Aureosen, Hjalmar Hals, kretsstyret, Frode Finnøy, 
Moldespeiderne, Ole Kristian Eidem, 1. Fræna Elnesvågen.  
 
Framlegg frå Ole Selbekk: ”Pinseleiren strykes fra aktivitetsplanen da dette gjelder for 
enkeltgrupper og ikke et kretsarrangement”. 
 
Vedtak: Framlegget frå Ole Selbekk vart vedteke med 22 mot 21 røyster. 
 
Framlegg frå Ole Kristian Eidem: Tidspunkt for Nomade vert flytta frå 12.-13. mai til 25.-26. 
august.  
 
Vedtak: Framlegget frå Ole Kristian Eidem vart vedteke mot 4 røyster. 
 
Kretsstyret si innstilling: ”Framlegget til aktivitetsplan for 2007 med de vedtatte endringene 
godkjennes.” 
 
Vedtak: Kretsstyret si innstilling vart samrøystes vedteke. 
 

8. Budsjett for 2006 
Visekretsleiar Inger Marit Ramstad la fram budsjettet. 
 
Følgjande hadde ordet: Malin Myrseth, 2. Frei Rensvik, Odd Kjetil Sørgaard, 
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Moldespeiderne, Hjalmar Hals, kretsstyret, Patrick Gule, kretsstyret, Kari Øyen Hjelden, 4. 
Rauma Innfjorden, Cathrine Dale, 1. Fræna Elnesvågen, Jan Arvid Gjeldnes, kretssekretær.  
 
Forslag frå Odd Kjetil Sørgaard: "Budsjettert utgift på kontoen 6500 Rovernes 
Beredskapsgruppe endres fra kr 20 000 til kr 10 000”. 

Vedtak: Forslaget frå Odd Kjetil Sørgaard vart vedteke med 24 mot 17 røyster. 
 
Kretsstyret si innstilling: ”Kretsstyrets forslag med den vedtatte endringen vedtas som 
kretsens budsjett for 2007. Kretsstyret gis fullmakt til omdisponering innenfor 
budsjettrammene. Dersom inntektsgrunnlaget svikter, skal utgiftsnivået likevel kunne 
opprettholdes.” 
 
Vedtak: Kretsstyret si innstilling vart samrøystes vedteke. 
 

9 Andre saker 

9.1 OmKretsen  
Kretsstyremedlem Jan-Ragnar Boland la fram saka. 
 
Følgjande hadde ordet: Mats Grønseth, 1. Fræna Elnesvågen, Magnus Dale, 1. Fræna 
Elnesvågen. 
 
Kretsstyrets innstilling: ”Kretstinget tar kretsstyrets informasjon til etterretning.” 
 
Vedtak: Kretsstyret si innstilling vart samrøystes vedteke. 

 

9.2 Leirfrekvens 
Kretssekretær Jan Arvid Gjeldnes la fram saka på vegner av kretsstyret. Alt avhengig av kvar 
landsleiren i 2009 blir lokalisert, fremja kretsstyret følgjande forslag: 
 
Alt. 1: Arbeide for kretstur i 2008, for landsleir på Åndalsnes i 2009, for deltakelse på 
verdensjamboree i Sverige i 2011 og for kretsleir i 2012. 
 
Alt. 2: Arbeide for kretstur i 2008, for deltakelse på landsleir i 2009, for kretsleir i 2010 og for 
deltakelse på verdensjamboree i Sverige i 2011. 
 
Følgende hadde ordet: Frode Finnøy, Moldespeiderne, Hjalmar Hals, kretsstyret, Patrick 
Gule, kretsstyret, Mats Grønseth, 1. Fræna Elnesvågen,  
  
Kretsstyret si innstilling: Framlegget frå kretsstyret vert vedteke. 
 
Vedtak: Kretsstyret si innstilling vart samrøystes vedteke. 

 

9.3 Jamboree-deltaking 2011 
Roverombud Patrick Gule la fram saka på vegner av roverane.  Roverne gjorde framlegg om:  
1. Kretsstyret arbeider for å holde medlemene i kretsen oppdatert med informasjon fram mot 
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2011. 
 
2. For å legge til rette for stor deltaking fra vår krets, vert det budsjettert i 2010 minst 10 000,- 
i jamboree-støtte til roverar over 18 som deltek som stab (IST, troppsjefer, troppsassistentar 
og andre stabsmedlemer). Slik vil roverane vere med på å marknadsføre jamboreen, 
samtidig som speiderne veit at dei på jamboreen vil vere saman med leiarar dei kjenner. 
 
Følgjande hadde ordet: Frode Finnøy, Moldespeiderne, Ole Selbekk, 1. Fræna Elnesvågen, 
Jan-Ragnar Boland, kretsstyret, Roy Henrik Andreassen, Moldespeiderne, Mats Grønseth, 1. 
Fræna Elnesvågen, Svein Arild Ulseth, Moldespeiderne, Hjalmar Hals, kretsstyret, Odd Kjetil 
Sørgaard, Moldespeiderne, Jan Arvid Gjeldnes, kretssekretær. 
 
Kretsstyret si endelege innstilling: Punkt 1 i framlegget frå roverane i kretsen vert vedteke. 
Punkt 2 vert ikkje vedteke.  

 
Vedtak: Kretsstyret si innstilling vart samrøystes vedteke. 

 

10 Aktuell time 
 
Kretssekretær Jan Arvid Gjeldnes presenterte høyringsnotatet frå speidarstyret, 
profilprogrammet og alternativa til nytt forbundsmerke som speidarstyret ønskjer 
tilbakemelding på frå grupper og kretsar. Kretsstyret ønskte å måle responsen blant dei 
oppmøtte på kretstinget for å kunne bruke målinga i arbeidet med høyringa. Ei 
”prøveavrøysting” gav følgjande oppslutning: Alt. A 33 røyster, alt. B 1 røyst, alt. C ingen 
røyster og alt. D ingen røyster.  
 
Følgjande hadde ordet: Ole Kristian Eidem, 1. Fræna Elnesvågen, Roy Henrik Andreassen, 
Moldespeiderne, Christen A. Larsen, speidarstyret, Frode Finnøy, Moldespeiderne, Mats 
Grønseth, 1. Fræna Elnesvågen, Ole Selbekk, 1. Fræna Elnesvågen, Patrick Gule, 
kretsstyret, May-Britt Roald, 3. Rauma Isfjorden, Hjalmar Hals, kretsstyret, Hilde Aure, 3. 
Fræna Aureosen 
 
May-Britt Roald leverte ei henstilling til kretsstyret: ”Kretstinget ønsker ei orientering om 
hvilket profilprogram som er vedtatt.” 
 
Vedtak: Framlegget vart samrøystes vedteke. 
 
Varamedlem i kretsstyret, Kristian Meek Corneliussen, premierte speidaren og roveren som 
hadde vunne speidarkonkurransen og roverkonkurransen under kretstinget.  Katrine Tangen, 
1. Batnfjord og Camilla Hol, 3. Fræna Aureosen fekk kvar sine fine premiar. 
 
Frode Finnøy, Moldespeiderne, viste til at det er viktig å tilby eit spesielt opplegg for 
patruljeførarar og -assistentar. Følgjande hadde ordet etterpå: Jan-Ragnar Boland, 
kretsstyret, Hjalmar Hals, kretsstyret, Patrick Gule, kretsstyret, Kari Kjørsvik, 1. Fræna 
Elnesvågen, Ole Kristian Eidem, 1. Fræna Elnesvågen. 
 

11 Avslutning 
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Visekretsleiar Inger Marit Ramstad takka møteleiarane, referentane og innsjekkaren for 
jobben med gode ord og ein blomst. Deretter takka ho teknisk arrangør 3. Rauma Isfjorden 
ved May-Britt Roald for eit flott arrangement og gav dei kokeutstyr i presang. 
 
Kretsleder Hjalmar Hals takka dei to avtroppande kretsstyremedlemene Ole Haugland og 
Jan-Ragnar Boland for innsatsen og overrekte dei kretskoppen. Deretter oppsummerte han 
kretstinget sitt årsmøte og takka for ein engasjert debatt.  
 
Til sist samla alle delegatane seg i ei vennskapskjede og sang speidarbøna.  Kretsleiar 
Hjalmar Hals ønskte alle god reise heim. 

 
 

Isfjorden, 4. februar 2007 

 

 Kari Kjørsvik Reidun Sem Kallestad 
 møteleder møteleder 

 

 
 Synnøve Valle Jan Arvid Gjeldnes 
 referent referent 

 

 

 Dan Klungnes Cathrine Dale Heidi Kipperberg 
 delegat delegat delegat 


